
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 750
van MAXIM VEYS
datum: 11 februari 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Budabrug Kortrijk  -  Defecten en onderbrekingen

Sinds de oplevering van de Budabrug bij Kortrijk is er een reeks defecten geweest waardoor 
het wegverkeer en een deel van het scheepvaartverkeer vaak gehinderd werd. De vorige 
minister van Mobiliteit liet weten dat de technische defecten nu van de baan zouden 
moeten zijn.

1. Kan de minister een overzicht geven van de momenten waarop de Budabrug defect 
was, de duur van ieder defect tot heringebruikname, de oorzaak van het defect voor 
het wegverkeer en de gemaakte herstelkosten per defect, opgedeeld per jaar sinds 
2015 tot nu?

2. Kan de minister een overzicht geven van de verschillende perioden dat de brug 
onderbroken was voor het wegverkeer en de oorzaak van de onderbreking, opgedeeld 
per jaar sinds 2015 tot nu?

3. Kan de minister een overzicht geven van de verschillende perioden dat de brug 
onderbroken was voor het scheepvaartverkeer en de oorzaak voor de onderbreking, 
opgedeeld per jaar sinds 2015 tot nu? 



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 750 van 11 februari 2021
van MAXIME VEYS

Voor het gevraagde overzicht verwijs ik naar het bestand in bijlage.

BIJLAGE

Overzicht

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=11999

